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ZAPISNIK

25 sejesveta ietftne skrpnosti nellsraa MoL, kije bira v detrtek,6. septembra20rg, ob r9. u', nasedeZu Cetrtne skupnosti BeZigrad, Vojkova c. l, Ljubljana.

S,ejo je na podlagi 58. dlena Statuta Mestne obdine Ljubljana sklicala predsednica Sveta ietnneskupnosti BeZigrad MOL ga. Tadeja Vengar.

od l7{ih-dlanov svetaje bilo ob pridetku seje navzodih r 0, kasneje pa l I dranic in dlanov sveta.NAVZOiI dLANI sv-ETA: G-abriera c-hakarova, lozica Dorinar, Karolina Korendan, Milan
Novak, Omer Osmid, Viljem Sindidid, Ma-rko SiSka, Tade.ya Vengar,
Rok Zupanc, Avguitina Zupandid in Jelka Zugelj.

ODSOTNI CLANI SVETA: peter Butoln, Rok Hodej (opr.), Meta Skufca (opr.), Mariian Tutta
(opr.), Vesna Ugrinovski (opr.) in KIemen Zibert.

Zorana Pust - SluLba za lokalno samoupravo MU MOL
Zvone GaberSek - SIuZba za lokalno samoupravo MU MOL

Lista prisotnih je sestavni del originala tega zapisnika.
Seja se je zvodno snemala.

Predsednica sveta, ga. Tadeja Vengar, je pozdravila navzode in odprla razpravo v zvezi spredlogom
dnevnega reda 25. redne seje, ki so ga drani sveta prejeli s sklicem seje. Razpravljal ni nihde, zato je
f..9*d ."jg:l dala na glasovanje predlog dnevnega'reda 25. redne seje Si,.t" ' E"irt"" 5-{rpn"rti
BeZigrad MOL:

I . Potrditev zapisnikov 24. redne ter 10. in l f . izredne seje Sveta iS BeZigrad MoL2. Kadrovske zadeve
3. Porodilo o aktivnostih
4. Pregled prometne problematike v iS BeZierad
5. Pregled izvr5evanja finandnega nadrta iS ieZigrad za leto 20lg6. Obravnava prejetih predlogov in pripomb obdanov
7. Pobude in predlogi dlanov Sveta iS BeZisrad

Navzodih je bilo 10 dlanov sveta
Opredeljenih je bilo I 0 dlanov sveta.
Za predlagani dnevni red je glasovalo l0 dlanov sveta.
Dnevni red je bil sprejet,

AD I.
Potrditev zapisnikov 24. redne ter r 0. in l l. izredne seje sveta is Bezigrad MoL

Gradivo za to todko dnevnega reda so dlani sveta prejeli po sklicu seje.
Y zvezi s predlogi zapisnikov 24. redne, 10. in I r . iziedne seje je predsedujoda odp rra razpravo.
Razpravljal ni nihde, zatoje predsedujoda dala na glasovanje: 
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PREDLOG SKLEPA 1/25:
Svet Cetrtne skupnosti BeZigrad MOL potrjuje zapisnike

- 24. redne seje Sveta CS BeZigrad MOL z dne 1L4.2018
- 10. izredne seje Sveta CS BeZigrad MOL z dne 30.5.2018
- 11. izredne seje Sveta CS BeZigrad MOL z dne 30.8. 2018

Navzodihje bilo 10 dlanov sveta
Opredeljenih je bilo l0 dlanov sveta.
Za pred\agani sklep je glasovalo l0 dlanov sveta.
Sklep 1/25 je bil sprejet.

AD2.
Kadrovske zadeve

Predsedujoda je dlanice in dlane sveta seznanila s predlogi za dlanice in dlane svetov javnih zavodov,
kijih je Cetrtna skupnost BeZigrad, skladno s pozivi za evidentiranje in prejetimi predlogi, posredovala
Komisiji za mandatna vpra5anja, volitve in imenovanja pri Mestnem svetu MOL - in sicer predlog za
Llane Zavoda za oskrbo na domu Liubliana
ilan sveta, g. Omer Osmid, je dlanice in elane Sveta CS BeZigrad seznanil, da je izstopil iz stranke
DeSUS, na katerije bil izvoljen za detrtnega svetnika.

AD 3.
Porodilo o aktivnostih

Predsedujodaje dlanice in dlane sveta uvodoma seznanila z vsebinojunijske koordinacije predsednikov
in predsednic svetov CS z Zupanom MOL, g. Zoranom Jankovi6em in podZupanom MOL, g. Dejanom
Crnekom. Na koordinaciji je predsedujoda izpostavila:
- slabo stanje PodmilSdakove in Slovendeve ulice, ki sta zelo obremenjeni, in prejela odgovor, da glede
na ostale ulice, cesti5di nista v tako slabem stanju in da se zaenkrat ne bosta urejali;
- na nujnosl ur_editve podhoda-/nadhoda dez ZelezniSke tire med KurilniSko in Rusko ulico - za peice in
kolesarje. CS Si5kaje pobudo poslala tudi na Direkcijo za infrastrukturo RS, kjerjo bodo obravnavali
v okviru priprave >Tivolskega loka< (DPN).
Nadalje je predsedujoda dlanice in dlane sveta seznanila:
- s spremenjenim potekom prometa po Livarski ulici; prejetimi pritoZbami obdanov ob ureditvi
spremembe in posledidno s spremembo smeri voZnje po delu Smoletove ulice;
- z zamenjavo komunalnih vodov na KamniSki ulici;
- s postavitvijo orodij za vadbo v Savskem naselju;
- z urediwijo in uradno otvoritvijo parka pri Gimnazij i BeZigrad;
- daje v polnem teku obnova Zdravstvenega doma BeZigrad in igriSda ob OS F. Bevka;
- z obnovo vrtca Mladi rod v Savskem naselju in izgradnjo prizidka k OS Milana SuStar3iia;

- s sprejetjem sprememb in dopolnitev OPPN l/2 BeZigrad (za obmodje Udnih delavnic).
Nadafje je predsedujoda dlanice in dlane sveta seznanila z izvedbo dogodka Dan Cetrtne skupnosti
BeZigrad dne 20.septembra in izvedbo akcije Odistimo Slovenijo dne 15. septembra.

AD 4.
Pregled prometne problematike v CS BeZigrad

Gradivo za to todko dnevnega reda so dlanice in dlani sveta prejeli konec avgusta in ponovno po skhcu
seje. Sestanek na Odseku za promet je potekal v 6.9.2018 (pred sejo) in na sestanku sta predsednrca
Sveta CS BeLigrad, ga. Tadeja Vengar, skupaj z vodjo Odseka za promet pri OGDP MU MOL, go.
UrSulo Longar, pregledali zabielelenelodprte prometne problematike v CS BeZigrad.
Predsedujodaje v kratkem povzela izpostavljeno problematiko in prejet odgovor:



Problematika Sarhove ulice: parkiranje predlog za uvedbo pladljivega parkiranja, dotrajano cesti5de,
popravilo kolidka ob prehodu za pe5ce, prouditev moZnosti 

"nor-".n"gu 
proIrretu.

odgot,or: popravilo udamih jam bo oGDp naroiil imajalcu,. uvectba jlattjivega parkiranja za enkrar
ni mogoia, saj postopki doloiine parcel po ZVETL-u ie niso zakfuieni,. glede miinosti enosmernega
prometa - potrebno je narediti itudij iiriega obmoija.

Glede predloga za odstranitev kolidkov na Kolarjevi ulici, je bila ocena OGDp, da bi s tem povzrodili
ved tranzitnega prometa in ved nezadovoljstva med stano,alci. iS BeZigrad je prejela tudi pismo
obdanke, ki 

'asprotuje 
odstranitvi kolidkov. Ker je svet iS na majski ."ji obob.uunaui pobude ,u

odstranitev kolidkov sklenil, da bi izvedel anketo med stanovalci,le predsedujoda - na osnovi
razgovora z Odsekom za promet - dala na glasovanje:
PREDLOG SITLEPA 2/25:
Na podlagi strokovne ocene OGDP-Odseka za promet, Svet iS Bezigrad ne bo izvedel ankete med
stanovalci glede odstranitve kolidkov na cestildu Kolarjeve ulice.

Navzodih je bilo 10 dlanov sveta.
Opredeljenih je bilo 10 dlanov sveta.
Za predlagani sklep je glasovalo 10 dlanov sveta.
Sldep 2/25 je bil sprejet.

Predlog za preplastitev Slovendeve in podmilidakove.
Odgovot' sanirali bodo slabie dele, dlugaie pa sta cesti napram nekalerim drugim v relativno dobrem
stanju in zoenkrat nista predvideni za obnovo.

Problematika kriZiSda vodovodna/posavskega: nepregledno kriZisde, iolska pot - predlog za prometno
ogledalo in dvignjeno kriZiSde.
Preverili bodo moinosti za izboljianje prometne signalizacije, ponovna namestitey table >yi vozite<.

SIaba preglednost kriziSda Posavskega,/podmilsdakova - predlog za postavitev ogledala.
Preverili bodo ali je mogoie pottafiti prometno ogledaio, taki tla ne bi bilo mloteie zo stanovanjski
objek.

Prometna problematika savskega naselja - problematika parkiranja, predlog za morebitni enosmerni
promet, dvignjena kriZiSda ali grbine za umiritev prometa, Solska pot.
Problematiko bodo na Odseku za promeI/OGDp celostno prouiili.

Prom-etna problematika naselja Tomadevo: ozke ulice brez plodnikov, sraba povezava z mestnim
p"otruikim prometom; predlog za ureditve alternalivnega dostop; preko ulice StoZice; prioritetna naloga
CS BeZigrad - ureditev plodnika ob Tomadevski ulici

Izpostavili smo rezultate meritev hitrosti okoli oS Franceta Bevka in oS Savsko naselje in prosili za
skupen pregled z Odsekom za promet, Mestnim redarstvom in policijsko postajo.

Ga Dolinar je predstavila problematiko ulice Pohorskega bataljona, ki jo uporablja veliko dnevnih
vozadev, ki prihaja z obvoznice. Tako prihaja med obvoznico in grbinami za umiritev prometa pred oS
tudi do precej vi5jih hitrosti, kot so dovoljene (cona 30).
cS.BeZigrad poilje predlog na MR. in oGDp, da se izvedejo meritve hitrosti (tabla >vi vozite() in
nadzor hitrosti na ulici Pohorskega batarjona med obvoznico in Sarhovo ulico (oz. uvozom k h.i. ul.
Poh. bataljona l0).

Kranjdeva ulica makadamski der, kije teZko prehoden predvsem za koresarje in peice, ter invaride
na vozidkih; ter osvetlitev prehoda za peice pri pop Tt proii trgovini Hofer.
Preverili bodo moinost asfaltiranja pasu za peice in koiesarjeler moinost osvetlitve prehoda za peice.

Vodovodna-llica pomanjkljiva prometna signalizacija (vandalizem) in posledidno krsitve smerr
voinje: predlog za talno signalizacijo.



Pobuda za spremembo enosmernega prometa po Dravski in verikovikovi urici. - prometna ureditevostane takSna kotje.

Glede predloga za spremembo prometne ureditve pri parku literatov, ki so ga drani sveta preJeri vzaietku avgusta, so od oddelka. za 
_urejanje prostora dobili informacijo , au iez"l."iL. p.#"ia.*tudi priprava oPPN-ia, ki bo nekoliko spiemenil p-m"tno u.io,t"u, ,uto se bodo glede tega obmoilana Odseku za promet/OGDp najprej aogovorili z bddeito.,u u."3un1" prostora.

pregled izvrsevanj" o"u"un"fJri;na iS Bezigrad za lero 201 8

ilanica in dlani sveta so po sklicl seje prejeli naslednje gradivo za to todko dnevnega reda:- pregled realizacije finandnega nadrta za vse deirtie skupnostr- izpis realizacije za iS BeZigrad iz sistema MFERAC ', delovno tabelo realizacije izvedbenega nadrtu iS feZig.uO (po programih).

strokovna soderavkaje podala razlago o izpisu iz MFERAC. predsedujodaje podara o porodilo opredvidenih stro5kih povezanih z aktivnostmi do konca leta.
Glede urejanja okoljaje svet iS Ze obravnaval pobudo za ureditev otroskega igriida in postavitev klopina obmodju med crtomirovo in Neubergerjevo urico. oddeilla gospodarske dejavnosti in promerleodgovoril, da tega obmod.ia ne ureja- Ker ia je igriSde dobro obtr.llr, oi es r"rri" 

"li.ri.,i"."r-r"okolja zamenjara pesek in obnoviri ktopr ou igriitu; pr;; a;;" bi v okviru urejanja okorja nabavilisadike za olepSevalno- akcijo Oiistimo ilou"nio. r - '- '' I

:[l:rl""-J#ii.T"'s 
Bezisrad je oce'a srro'skov za izvedbo dogodka nekoliko visja od nadrtovane

Prav tako je potrebno dim prej pristopiti k aktivnostim okori izdaje glasila Nas BeZisrad.

obravnava prejeti,i#.ll"*", in prrpomb obdanov

Na is BeZigrad prejemamo veriko obvestil obdana z obmodja ptujske urice glede parkiranja na te.1,ter sosednjima cerjski in Mariborski urici. Na nepravirno puilirun1" opozaua tudi podjetja ter mestnoredarstvo in policijsko postajo; ter da je problem iudi u eui, prinoau, odhoda otrok v ioro

Predsedujodaje predlagala, da se v okviru sestanka sveta- oS Mirana Jarca poda p,obuda, da starse opozorijo na to, da poskuiajo tako otroci, kot starsidim poti v 50lo opraviti brez avtomobira, ter aa ou es obvestila tudi Mestno redarstvo za
llorj."_n .nu93- rirujodega prometa na tem obmodju- oS dr' vita Kraigherja - glede upoitevanja poteka inosmernega prometa po vodovodni
cestl.

Prav tako je iS prejela pobudo/obvestilo o organiziranju >pesbusa< za udence oS Mirana Jarca.

pobude in predlog, $3j" s""r" es neLigrad

G Novakaje zanimaro kdai bo notekala obnova parmove ulice. predsedujodaje povedara, da datumapridetka del se ni, ter da o predvidenih ,upo.h ;;; i;;a"i'pr"in"o* opozorijo stanovalce zobvestili.

9" z"g.Jj j." glgzorila na pogosto krsifve nodnega miru z obmoija rokarov/muzeja ob parmovi ulicr;ter o >nodnih dirkah< na parmovi urici. cetnna rlrpnort Bezigrad bo o probremaiiki oou".tiL 
-"



Mestno redarstvo in Policijsko postajo Ljubljana BeZigrad, ter zaprosil a za ve(, nadzora na tem
obmodju.

Predsedujodaje sejo zakljudila ob 20.20 uri.

Zapisala:
Zorana Pust
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mag, Tgdeja Vengar
Preds4dnica Sveta


